阿尔德斯布鲁克小学简介
阿尔德斯布鲁克小学坐落于英国伦敦东北部阿尔德斯布鲁克社区，是一所5-11岁的学校，同时学校还有52个托管所。学校附近公园和绿植环绕，操场以及各类儿童娱乐设施安全齐备。校园内还设有小菜园，鼓励学生亲手培植绿色蔬菜。阿尔德斯布鲁克小学致力于打造一个充满活力的学习环境，重视提高学生的动手能力和自信心。
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Aldersbrook Primary School Profile
Aldersbrook Primary School is situated at the heart of the Aldersbrook community, surrounded by leafy Wanstead Park, which forms part of Epping Forest.
Aldersbrook is a local authority controlled co-educational three-form-entry school for children aged 5 - 11, plus 52 part-time nursery places. The School values being part of the Aldersbrook community, but also welcomes children and families from other areas. Outside we have two large playgrounds with safe climbing apparatus, seated areas, markings for games, trees and flower beds. We also operate an allotment on which the children take an active role in planting and growing their own vegetables and flowers. We make the school a stimulating and lively place to learn and encourage the children to take pride in the buildings and grounds.
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